
 

  

ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ ΚΑΖΑΝΗ 
ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΕΥΒΟΙΑΣ 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
  

Δευτέρα, 16 Σεπτεμβρίου 2024 
 
  

Προς τον Υπουργό Παιδεία, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού, κο 
Πιερρακάκη Κυριάκο 
 
Θέμα: «Επανεξέταση Απόφασης Υποβάθμισης Δημοτικού Σχολείου 
Δύστου Δήμου Κύμης Αλιβερίου» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 

Με ανησυχία παρακολουθούμε την απόφαση υποβάθμισης του 
Δημοτικού Σχολείου Δύστου από 4θέσιο σε 3θέσιο, παρά το γεγονός ότι 
αριθμεί 43 μαθητές, μόλις δύο λιγότερους από πέρυσι. Η περιοχή του 
Δύστου είναι απομακρυσμένη, με περιορισμένες συγκοινωνιακές 
υποδομές, και η διατήρηση ενός λειτουργικού σχολείου είναι ζωτικής 
σημασίας για την τοπική κοινότητα. 

Επιπλέον, ο τοπικός πληθυσμός, κυρίως αγροτικές οικογένειες με 
περιορισμένα οικονομικά μέσα, θα υποφέρει από αυτή την απόφαση. Η 
λειτουργία του σχολείου είναι καθοριστική για την αποτροπή της 
ερήμωσης της περιοχής και την ενίσχυση της τοπικής συνοχής. 

Επειδή η ανάγκη για ενίσχυση των σχολείων σε απομακρυσμένες 
περιοχές όπως ο Δύστος είναι επιτακτική, 
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Ερωτάσθε, 

 

1. Ποιοι είναι οι λόγοι που οδήγησαν στην απόφαση υποβάθμισης του 
σχολείου, δεδομένης της μικρής μείωσης στον αριθμό των μαθητών;  

2. Θα επανεξεταστεί η δυνατότητα επαναφοράς του σχολείου στην 
προηγούμενη 4θέσια μορφή του, ώστε να διασφαλιστεί η ομαλή 
εκπαιδευτική κάλυψη των μαθητών και η στήριξη της τοπικής 
κοινότητας; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής                                          
Καζάνη Αικατερίνη 

 

 
 
 




